



## عروض البنك العربي المتحد من ماستر كارډ UNITED ARAB BANK - MASTERCARD OFFERS

### VALET PARKING TERMS AND CONDITIONS:

1. Promotion is only valid on all UAB Valid Mastercard Credit Cards.
2. Minimum monthly Retail Spend on the credit card to be made in every billing cycle (15<sup>th</sup> of one month to 14<sup>th</sup> of next month) to be eligible for the complementary benefits.

MasterCard Type	Minimum Spend
Titanium	AED 3,500
Platinum/World	AED 5,000

3. UAB credit card holders are entitled up to four (4) complementary valet parking services every Calendar month.
  - a. Two (2) maximum visits for Titanium credit card holders
  - b. Four (4) maximum visits for Platinum and World credit card holders

In the event the UAB credit card holder has two different primary credit cards or a primary and supplementary which are eligible as mentioned in Clause No. 2, UAB credit card holder is still entitled to a maximum of 4 Visits every Billing Cycle.

E.g. If the customer is having the following cards:

Card Type	Spending in Billing Cycle
Platinum	AED 20,000
Titanium	AED 4,000

The Credit Card Holder is eligible for Maximum 4 Visits in Billing Cycle

4. UAB credit card holders to present the UAB Mastercard credit card at any of the following locations:

### شروط وأحكام خدمة صف السيارات:

1. يسري العرض الترويجي فقط على جميع بطاقات ماستر كارډ الائتمانية الصالحة من UAB.
2. الحد الأدنى للإنفاق الشهري على بطاقة الائتمان يتم إجراؤه في كل دورة فوترة (من 15 إلى 14 من الشهر التالي) لتكون مؤهلاً للحصول على كامل المزايا.

نوع بطاقة الماستر كارډ	الحد الأدنى للإنفاق
تيتانيوم	درهم إماراتي 3,500
ورلد / بلاتينيوم	درهم إماراتي 5,000

3. يحق لحاملي بطاقة ائتمان البنك العربي المتحد الاستفادة من (4) خدمات من صف السيارات كل شهر تقويمي.
  - أ. زيارتين (2) بحد أقصى لحاملي بطاقة تيتانيوم الائتمانية.
  - ب. أربع (4) زيارات بحد أقصى لحاملي بطاقتي بلاتينيوم و الورد الائتمانية.

في حالة امتلاك حامل بطاقة الائتمان UAB بطاقتي ائتمان أساسيتين مختلفتين أو بطاقة أساسية وتكميلية مؤهلة كما هو مذكور في البند رقم 2، يحق لحامل بطاقة الائتمان UAB الحصول على 4 زيارات كحد أقصى لكل دورة فوترة.

على سبيل المثال، إذا كان العميل لديه البطاقات التالية:

نوع بطاقة	الإنفاق في دورة الفواتير
بلاتينيوم	درهم إماراتي 20,000
تيتانيوم	درهم إماراتي 4,000

حامل بطاقة الائتمان مؤهل لأربع زيارات كحد أقصى في دورة الفوترة.

4. يقدم حاملو بطاقة الأتمان من البنك العربي المتحد «بطاقة ماستر كارډ الائتمانية» في أي من المواقع الآتية:



البنك العربي المتحد  
UNITED ARAB BANK

LOCATIONS:
<b>Dubai and Northern Emirates:</b>
Wafi City
La Mer
American Hospital
Oasis Centre
Ibn Battuta Mall
Dragon Mart 1
Dragon Mart 2
Dubai Airport Free Zone Authority
Dubai Courts
Dubai Design District
Business Village
The Pointe
Al Garhoud Private Hospital
Al Khawaneej Walk Mall
Palm West Beach
<b>Abu Dhabi:</b>
Yas Mall
Dalma Mall
Marina Mall
Ferrari World
Yas Waterworld
Warner Bros. World
Mushrif Mall Abu Dhabi
Masdar City (1st 3 hours only)
Cleveland Clinic Abu Dhabi
<b>PREMIUM LOCATIONS*:</b>
The Beach
Box Park
IMG World of Adventure
Dubai International Airports T1, T2 & T3 (1st hour only)
Al Maktoum International Airport (1st hour only)
Bluewaters
(City Walk 1 1st 5 hours only)
(City Walk 2 1st 5 hours only)

المواقع:
<b>إمارة دبي والإمارات الشمالية</b>
مدينة وافي
لا مير
المستشفى الأمريكي
مركز الواحة
ابن بطوطة مول
دراجون مارت ١
دراجون مارت ٢
المنطقة الحرة بمطار دبي
محاكم دبي
حي دبي للتصميم
قرية الأعمال
ذا بوينت
مستشفى القرهود الخاص
الخوانيج ووك مول
بالم ويست بيتش
<b>إمارة أبوظبي:</b>
ياس مول
دلما مول
مارينا مول
عالم فيراري
ياس ووتر وورلد
عالم وارنر بروتزر
مشرف مول أبوظبي
مدينة مصدر (أول ٣ ساعات فقط)
كليفلاند كلينك أبوظبي
<b>المواقع المميزة*:</b>
ذا بيتش
بوكس بارك
آي إم جي عالم من المغامرات
مطارات دبي الدولية، بوابة ١، وبوابة ٢، وبوابة ٣ (الساعة الأولى فقط)
مطار آل مكتوم الدولي (الساعة الأولى فقط)
بلووترز
سيتي ووك ١ (أول خمس ساعات فقط)
سيتي ووك ٢ (أول خمس ساعات فقط)



## البنك العربي المتحد UNITED ARAB BANK

\*Note: One valet parking service availed on above Premium Locations will be equivalent to two (2) valet parking services.

5. In case the minimum monthly spend requirement is not met or the usage criteria as stated on the above clause 3 exceeds, the Bank will charge the Credit Card Holder's credit card account of standard fee of AED 50/- per additional visits and it will be posted in the next credit card statement following the month the services were availed. Excess on valet parking charges are not reversible.

6. Valet parking service is provided by Valtrans and is subject to availability and parking spaces might be sold out at certain times.

7. The Bank reserves the right to add or delete any locations; and modify the minimum monthly spend criteria and the maximum complementary visits at its own discretion. The Credit Card Holder to routinely refer to the Bank's website [www.uab.ae](http://www.uab.ae) to keep updated.

8. Promotion is valid till end of December 2021.

### MOVIE TERMS AND CONDITIONS:

- Promotion is valid on all UAB Mastercard Credit Cards except UAB Islamic credit card.
- Minimum monthly Retail Spend on the credit card to be made in every billing cycle (15th of one month to 14th of next month) to be eligible for the complementary benefits.

MasterCard Type	Minimum Spend
Titanium	AED 3,500
Platinum/World	AED 5,000

3. UAB Credit Card Holders to enroll for the Movie benefits by sending an SMS 'MOVIES' to 6900.

4. UAB Credit Card Holder enrolled in Movie benefits will continue to earn cashback on Amazon Prime or Netflix transactions.

5. Offers is valid for Amazon Prime and Netflix subscriptions only when payment has been made using the UAB Credit Card.

6. UAB Credit Card Holder is entitled for one (1) reimbursement per month. The maximum reimbursement on Amazon Prime is AED 16 and Netflix is AED 29 per month. In the event the Card Holder made a subscription on both Amazon Prime and Netflix the reimbursement amount is based on the higher value.

7. In case the UAB credit card holder is having two credit cards and both credit cards have minimum spend as mentioned in Clause No. 2 and made a payment subscriptions on both credit cards the UAB credit card holder is still entitled for one (1) reimbursement.

8. The Bank reserves the right to modify the minimum monthly spend criteria and reimbursement amount at its own discretion. The Credit Card Holder to routinely refer to the Bank's website [www.uab.ae](http://www.uab.ae) to keep updated.

9. Promotion is valid till end of December 2021.

\* ملاحظة: ستكون خدمة صف السيارات المتوفرة في المواقع المميزة أعلاه معادلة لخدمتين (٢) لصف السيارات.

٥. في حالة عدم استيفاء الحد الأدنى للإنفاق الشهري أو تجاوز معايير الاستخدام كما هو مذكور في الفقرة ٣ أعلاه ، سيقوم البنك بفرض رسوم قياسية على حساب بطاقة الائتمان الخاصة بحامل بطاقة الائتمان بقيمة ٥٠ درهماً إماراتياً لكل زيارة إضافية وسيتم نشرها في كشف حساب بطاقة الائتمان التالي الذي يلي الشهر الذي تم فيه الاستفادة من الخدمات. لا يمكن التراجع عن زيادة رسوم خدمة صف السيارات.

٦. توفر فالترانس خدمة صف السيارات وتخضع لمدى توافرها، وقد تكون ساحات انتظار السيارات مبيعة كلها في أوقات معينة.

٧. يحتفظ البنك بالحق في إضافة أو حذف أي مواقع، وتعديل معايير الحد الأدنى للإنفاق الشهري والحد الأقصى للزيارات التكميلية وفقاً لتقدير البنك. نوصي أن يرجع حامل بطاقة الائتمان بانتظام إلى موقع البنك الإلكتروني، برجا زيارة الموقع [www.uab.ae](http://www.uab.ae) للاطلاع على المستجدات.

٨. يسري العرض حتى نهاية ديسمبر ٢٠٢١.

### شروط وأحكام مزايا «موفي» «MOVIE»:

- يسري العرض على جميع بطاقات ماستركارد الائتمانية من البنك العربي المتحد فيما عدا بطاقات الائتمان الإسلامية.
- الحد الأدنى للإنفاق الشهري على بطاقة الائتمان يتم إجراؤه في كل دورة فوتره (من ١٥ إلى ١٤ من الشهر التالي) لتكون مؤهلاً للحصول على كامل المزايا.

الحد الأدنى للإنفاق	نوع بطاقة الماستركارد
٣,500 درهم إماراتي	تيتانيوم
٥,000 درهم إماراتي	ورلد / بلاتينيوم

٣. يحق لحاملي بطاقات الائتمان من UAB التسجيل في مزايا «الفيلم» عن طريق إرسال رسالة نصية قصيرة «MOVIES» إلى ٦٩٠٠.

٤. سيستمر حامل بطاقة الائتمان من UAB المسجل في مزايا Movie في استرداد نقدي على معاملات أمازون برايم أو نتفليكس.

٥. العروض صالحة للاشتراكات أمازون برايم و نتفليكس فقط عندما يتم السداد باستخدام بطاقة ائتمان UAB.

٦. يحق لحامل بطاقة الائتمان من UAB استرداد واحد (١) شهرياً بناءً على مستوى حساب العميل. الحد الأقصى للسداد على أمازون برايم هو ١٦ درهماً إماراتياً و نتفليكس هو ٢٩ درهماً إماراتياً في الشهر. في حالة قيام حامل البطاقة بالاشتراك في كل من أمازون برايم و نتفليكس ، يعتمد مبلغ السداد على القيمة الأعلى.

٧. في حالة امتلاك حامل بطاقة الائتمان UAB بطاقتي ائتمان وكلتا بطاقتي الائتمان لديهما حد أدنى للإنفاق كما هو مذكور في البند رقم ٢ وإجراء اشتراكات دفع على كلتا بطاقتي الائتمان ، فلا يزال يحق لحامل بطاقة الائتمان UAB الحصول على واحدة (١) السداد.

٨. يحتفظ البنك بالحق في تعديل معايير الحد الأدنى للإنفاق الشهري ومبلغ السداد وفقاً لتقديره الخاص. يجب على حامل بطاقة الائتمان الرجوع بشكل دوري إلى موقع البنك على الويب [www.uab.ae](http://www.uab.ae) لبقاء على اطلاع.

٩. العرض ساري حتى نهاية ديسمبر ٢٠٢١.